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Tisztelt Képviselő-testület!

Mint az már Önök előtti is ismeretes Önkormányzatunk egyik hosszú évek óta húzódó problémája, 
egy olyan szervezet megalakítása, mely a városnak gazdája lenne, s felelősen egy megbízható 
vezetővel az élén ellátná az Önkormányzat és valamennyi intézménye kommunális karbantartó, 
felújító  stb.  tevékenységét,  várhatóan  eredményesebben  a  jelenlegi  rendszernél  s  egyben 
tehermentesítené városunk mindenkori polgármesterét e feladatok irányítása alól. A Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottság 2011. január 27-i ülésén Papp László úr írásbeli javaslatot terjesztett 
a  bizottság  elé,  arra  vonatkozóan,  hogy  egy  Pannonhalmai  Közszolgáltató  Kft.  milyen 
tevékenységeket láthatna el az önkormányzat területén. 

A Bizottság javaslata az, hogy az Önkormányzat pénzügyi csoportvezetője készítsen kimutatást 
arról, hogy e tevékenység jelenleg a polgármesteri hivatalnál illetve az intézményeknél összesen 
milyen személyi és tárgyi jellegű kiadásokkal jár.

Kérem a tisztelt képviselő-testületet, hogy a javaslatot vitassa meg.

Pannonhalma, 2011. január 27.
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